
Interpelláció

Tárgy: Sajtószemle

Tisztelt Polgármester Úr!

Korábban interpelláltam az önkormányzat által rendelt sajtószemlék ügyében. 
Akkor az az ígéret született, hogy a szemlék felkerülnek a honlapra, hogy 
mindenki számára hozzáférhetőek legyenek. Mostanában többször is rákerestem 
a szemlékre és láthatóan tartalmilag nem frissült december óta, miközben az 
utolsó feltöltési időpont 2016. Január 21 . Arra szeretnék választ kapni, hogy 
ennek mi az oka. Amennyiben a szerződést felmondta az önkormányzat, akkor 
szeretném megtudni, hogy a Hivatalon belül végzi e valaki ezt a munkát?

Hegyvidék, 2016. 02. 20. Tüttő Kata
Képviselő


